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Aan de leden van Provinciale Staten van Noord-Holland

Datum ingekomen vragen : 14 oktober 2022 
Datum GS-besluit : 

Vragen nr. 108

Vragen van dhr. D.J. van den Berg (JA21) over Mogelijke huisvesting statushouders Zwaagdijk-West 

De voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Holland deelt u overeenkomstig het bepaalde in 
artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van 
Provinciale Staten mede, dat op 14 oktober 2022 door het lid van Provinciale Staten, dhr. D.J. van 
den Berg (JA21), de volgende vragen bij Gedeputeerde Staten zijn ingekomen.

INLEIDING VRAGEN

De toelichting en antwoorden van de Gedeputeerde tijdens de actualiteit over de mogelijke 
huisvesting van statushouders in Zwaagdijk-West  hebben de onrust onder de omwonenden niet 
weggenomen. Daarom dient JA21 de volgende vragen in.

VRAGEN

Vraag 1:
Hoe kan het dat er verschil zit tussen de eerdere beantwoording van provincie (alleen in gesprek) 
en gemeente (haalbaarheidsstudie)? Graag een toelichting

Vraag 2:
Wanneer en op welke wijze heeft het college van Gedeputeerde Staten de gemeenten in Noord-
Holland gevraagd c.q. opdracht gegeven voor het inventariseren en gereedmaken van provinciaal 
vastgoed voor asielopvang en/of de opvang van statushouders aan gemeenten? 

Vraag 3:
Klopt het concrete signaal dat de provincie Noord-Holland bezig is met plannen in deze richting in 
Zwaagdijk-West in de gemeente Medemblik?

Vraag 4:
In welke fase bevindt de haalbaarheidsstudie zich? 

Vraag 5:
Wat zijn het aantal (tijdelijke) woonunits waar de haalbaarheidsstudie op richt? 

Vraag 6:



2022  108

Is de gemeente volledig op de hoogte van iedere stap die door de provincie wordt gezet in deze 
concrete casus?

Vraag 7:
Wat is de reden dat op het terrein in kwestie inmiddels werkzaamheden worden verricht, namelijk 
het verwijderen van een kas? 

Vraag 8:
Sluit u uit dat er werkzaamheden worden verricht ten behoeve van opvang op dit terrein zonder 
dat de gemeente van deze stap in het proces op de hoogte is?

Vraag 9:
Is Gedeputeerde Staten bewust van de actieve informatieplicht richting de Provinciale Staten?

Vraag 10:
Kunt u de actieve informatieplicht omschrijven in deze casus?

Vraag 11:
Waarom blijft die actieve informatievoorziening op dit dossier uit?

Vraag 12:
Is Gedeputeerde Staten zich voldoende bewust wat de impact van dergelijke ontwikkelingen op 
een kleine gemeenschap als Zwaagdijk-West (575 inwoners) is?

Vraag 13:
Begrijpt u de grote behoefte aan informatie onder omwonenden? 

Vraag 14:
Hoe gaat het college van Gedeputeerde Staten inwoners en de gemeenteraad proactief 
informeren? 

Vraag 15:
Worden de uitkomsten van de haalbaarheidstoets gedeeld en besproken met omwonenden, 
alvorens verdere besluiten door de provincie en/of de gemeente genomen worden? 

Vraag 16:
Op welke manier kunnen inwoners participeren in dit proces? 

Vraag 17:
Worden hun bezwaren meegenomen? Graag een uitgebreide toelichting 

Vraag 18:
Staat Gedeputeerde Staten er in de haalbaarheidsstudie bij stil dat de draagkracht van Zwaagdijk-
West zowel qua inwoneraantal als qua voorzieningen gering is? 

Vraag 19:
Onder welke criteria vindt Gedeputeerde Staten het opportuun om een haalbaarheidsstudie te 
doen naar de huisvesting van statushouders in een kleine gemeenschap als Zwaagdijk-West?
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Gedeputeerde Staten zullen de gestelde vragen zo spoedig mogelijk, doch uiterlijk binnen 30 dagen 
na binnenkomst, beantwoorden.


